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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, on-

line pe platforma ZOOM din data de 1 august 2024, ora 10,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 1 

august 2024, ora 10,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) precum și 

art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 413/26 

iulie 2024, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 12969/26 iulie 2024. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în publicația 

„Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Îl rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenți 21 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie, 

lipsesc consilierii Csáki Attila, Floroian Stelian-Olimpiu, Jakab István-Barna, Leaua 

Jănel, Muntean Felicia-Maria, Nagy Iosif, Neagoe Daniel, Orbán Miklós și Taierling 

Johann, respectiv este prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total 

sunt prezenți 22 de persoane cu drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc. 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 22 de persoane cu drept de vot, 

drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dl. Papp Adolf-József – director, Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Covasna; 

- Dl. Szonda Szabolcs – director, Biblioteca Județeană „Bod Péter”; 

- Dl. Rusz István – director executiv, ACS SEPSI SIC; 

- Dl. Veres Lóránt – director, ACS SEPSI OSK ; 

- Dl. Lénárt Adolf – director secția baschet, ACS KSE-secția bashet 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 
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Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 

10 iulie 2024, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean 

Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea 

formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 22 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 23 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 10 iulie 2024. 

 

La fel și Procesul-verbal al şedinţei extraordinare de îndată a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 16 iulie 2024, a fost făcut public, a putut fi studiat pe 

site-ul Consiliului Judeţean Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului 

Judeţean Covasna, în vederea formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

(S-a conectat la lucrările ședinței domnul consilier Neagoe Daniel. De la această fază 

a ședinței sunt prezent 23 de persoane cu drept de vot.) 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 23 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei extraordinare de îndată a 

Consiliului Judeţean Covasna din data de 16 iulie 2024. 

 

Tot așa și Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna 

din data de 23 iulie 2024, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului 

Judeţean Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în 

vederea formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 23 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 23 iulie 2024. 

 

Stimaţi consilieri, 

http://www.cjcv.ro/
http://www.cjcv.ro/
http://www.cjcv.ro/
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Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost 

puse la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume din bugetul local al Județului 

Covasna pentru finanțarea programului sportiv „Participarea ACS Sepsi SIC în 

competițiile interne și internaționale de baschet, tenis de masă, ciclism, lupte, handbal, 

fotbal de sală sezon competițional 2024-2025, juniori și seniori, respectiv organizare 

evenimente și competiții sportive” al Asociației Clubul Sportiv Sepsi SIC în baza 

prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările și 

completările ulterioare; 

2. Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume din bugetul local al Județului 

Covasna pentru finanțarea programului sportiv „Participarea echipelor de juniori 

în Liga Elitelor U13, U14, U15, U16, U17, U19 Liga de Tineret” al Asociației Clubul 

Sportiv Sepsi O.S.K. din Sfântu Gheorghe în baza prevederilor Legii educației 

fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările și completările ulterioare; 

3. Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume din bugetul local al Județului 

Covasna pentru finanțarea programului sportiv „Participarea echipelor de baschet 

în CN de adulți și juniori” al Asociației Clubul Sportiv KSE Târgu Secuiesc – secția 

baschet  în baza prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu 

modificările și completările ulterioare; 

4. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului propriu al Judeţului 

Covasna şi al instituţiilor publice de interes judeţean pe anul 2024; 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

89/2024 privind aprobarea implementării de către Județul Covasna în calitate de 

lider în parteneriat cu Orașul Baraolt și Comunele Malnaș, Micfalău și Bățani a 

proiectului „Reabilitare drum județean ”Interjud Covasna-Brașov” de la DN12 la 

DN13 prin Malnaș Băi, Baraolt, Augustin și Măieruș - tronson ”Covasna de la 

DN12 prin Malnaș Băi, Baraolt până la limita județ” -Etapa II” în cadrul 

Programului Regiunea Centru 2021-2027, Prioritatea 5. O regiune accesibilă , 

Acțiunea 5.1 – Investiții în modernizarea infrastructurii rutiere de importanță 

regională pentru asigurarea conectivității la rețeaua TENT-T, Obiectiv specific 3.2 

Dezvoltarea și creșterea unei mobilități naționale, regionale și locale durabile, 

reziliente la schimbările climatice, inteligente și intermodale, inclusiv 

îmbunătățirea accesului la TEN-T și a mobilității transfrontaliere, în scopul 

finalizării integrale precum și susținerea cheltuielilor necesare în acest sens; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat și a 

indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiții „Reabilitare 

drum județean ”Interjud Covasna-Brașov” de la DN12 la DN13 prin Malnaș Băi, 

Baraolt, Augustin și Măieruș - tronson ”Covasna de la DN12 prin Malnaș Băi, 

Baraolt până la limita județ” -Etapa II”; 

7. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

76/2024 privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului 

de organizare și funcționare ale aparatului de specialitate al Consiliului Județean 

Covasna; 
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8. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la 

Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 234/2023 privind aprobarea 

Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare al Şcolii Populare de Arte şi Meserii Sfântu Gheorghe – Művészeti 

Népiskola Sepsiszentgyörgy;  

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Județului Covasna prin Consiliul 

Județean Covasna cu  Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Covasna și Fundația SERA ROMANIA, pentru închiderea Centrului 

rezidențial pentru copii cu dizabilități Baraolt și înființarea unei case de tip 

familial în orașul Baraolt; 

10. Diverse 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, proiectele de hotărâri au fost 

avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

Totodată vă rog dacă votați contra sau vă abțineți să semnalați și prin voce tare 

nu numai prin ridicarea mâinii.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 23 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 6, 7 și 8 este necesar 

votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 2, 3, 4, 5 și 9 este 

necesar votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

alocarea unei sume din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea 

programului sportiv „Participarea ACS Sepsi SIC în competițiile interne și internaționale de 

baschet, tenis de masă, ciclism, lupte, handbal, fotbal de sală sezon competițional 2024-2025, 

juniori și seniori, respectiv organizare evenimente și competiții sportive” al Asociației Clubul 
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Sportiv Sepsi SIC în baza prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 

69/2000, cu modificările și completările ulterioare; 

 

Pentru cele trei proiecte care sunt cuprinse pe proiectul ordinii de zi la punctele 

1, 2 și 3 conform legislației în vigoare, noi am inițiat un concurs de proiecte la care au 

fost depuse proiecte din partea asociațiilor de sport. 

În urmă cu o săptămână s-a reunit comisia de specială pentru a formula o 

propunere spre plenul Consiliului Județean Covasna pentru alocarea sumei de 

4.503.590 lei care se împarte în două părți și anume, pentru anul 2024 semestrul II.  

suma de 1.966.678 lei, iar pentru anul 2025 suma de 2.536.912 lei. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări,  

Ambrus József: Domnule președinte! La acest punct nu particip la deliberare și 

la vot.  

Tamás Sándor: Bine, mulțumesc! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 22 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Ambrus József, conform art. 228 alin. (1) 

și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 22 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

alocarea unei sume din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea 

programului sportiv „Participarea echipelor de juniori în Liga Elitelor U13, U14, U15, U16, 

U17, U19 Liga de Tineret” al Asociației Clubul Sportiv Sepsi O.S.K. din Sfântu Gheorghe 

în baza prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările și 

completările ulterioare; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

alocarea unei sume din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea 

programului sportiv „Participarea echipelor de baschet în CN de adulți și juniori” al 

Asociației Clubul Sportiv KSE Târgu Secuiesc – secția baschet  în baza prevederilor 

Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările și completările ulterioare; 

 

Asociația Clubul Sportiv KSE Târgu Secuiesc – secția baschet va fi finanțată cu 1 

milion de lei în două tranșe, și anume: pentru anul 2024 va primi 250 de mii de lei, iar 

pentru anul 2025 va primi 750 de mii de lei.  

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

Astfel am aprobat în total suma de 5.753 de mii de lei pentru aceste trei asociații 

sportive și o să urmeze, probabil luna viitoare finanțarea echipei de hockey la nivel 

județean, unde Municipiul Târgu Secuiesc, Sfântu Gheorghe și Județul Covasna am 

format o echipă pentru finanțarea echipei noastre de hockey. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

rectificarea bugetului propriu al Judeţului Covasna şi al instituţiilor publice de interes 

judeţean pe anul 2024; 

 

Prin această rectificare cuprindem în bugetul nostru sumele aprobate la 

primele trei puncte pentru asociațiile sportive sezonul competițional 2024-2025, după 

cum urmează: 

- Asociația Clubul Sportiv Sepsi-SIC – 1.967 mii lei, 

- Asociația Clubul Sportiv KSE – 250 mii lei, 

- Asociația Clubul Sportiv Sepsi OSK 100 mii lei. 

În această rectificare figurează și 15 mii de lei pentru reparațiile curente la 

sistemul de încălzire și la centrala termică din Biblioteca Județeană Bod Péter, respectiv 

sunt cuprinse și două sume pentru Spitalul Județean de Urgență Dr. Fogolyán Kristóf și 

anume: 121 mii lei și 1.477 mii lei reprezentând plăti efectuate în anii precedenți și 

recuperate în anul curent care vor fi utilizate pentru funcționarea instituției. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  
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Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 89/2024 privind aprobarea 

implementării de către Județul Covasna în calitate de lider în parteneriat cu Orașul 

Baraolt și Comunele Malnaș, Micfalău și Bățani a proiectului „Reabilitare drum 

județean ”Interjud Covasna-Brașov” de la DN12 la DN13 prin Malnaș Băi, Baraolt, 

Augustin și Măieruș - tronson ”Covasna de la DN12 prin Malnaș Băi, Baraolt până la 

limita județ” -Etapa II” în cadrul Programului Regiunea Centru 2021-2027, Prioritatea 5. 

O regiune accesibilă , Acțiunea 5.1 – Investiții în modernizarea infrastructurii rutiere de 

importanță regională pentru asigurarea conectivității la rețeaua TENT-T, Obiectiv 

specific 3.2 Dezvoltarea și creșterea unei mobilități naționale, regionale și locale 

durabile, reziliente la schimbările climatice, inteligente și intermodale, inclusiv 

îmbunătățirea accesului la TEN-T și a mobilității transfrontaliere, în scopul finalizării 

integrale precum și susținerea cheltuielilor necesare în acest sens; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea devizului general actualizat și a indicatorilor tehnico – economici pentru 

obiectivul de investiții „Reabilitare drum județean ”Interjud Covasna-Brașov” de la 

DN12 la DN13 prin Malnaș Băi, Baraolt, Augustin și Măieruș - tronson ”Covasna de la 

DN12 prin Malnaș Băi, Baraolt până la limita județ” -Etapa II”; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 
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În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea 

conform proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 76/2024 privind aprobarea 

Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare ale 

aparatului de specialitate al Consiliului Județean Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 234/2023 privind 

aprobarea Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare al Şcolii Populare de Arte şi Meserii Sfântu Gheorghe – Művészeti 

Népiskola Sepsiszentgyörgy; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Gáj Nándor: La acest punct nu particip la deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine, mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 22 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Gáj Nándor, conform art. 228 alin. (1) și 

(2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 22 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea asocierii Județului Covasna prin Consiliul Județean Covasna cu  Direcția 

Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna și Fundația SERA 

ROMANIA, pentru închiderea Centrului rezidențial pentru copii cu dizabilități Baraolt 

și înființarea unei case de tip familial în orașul Baraolt; 
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Costul pentru construcția imobilului este estimat la suma de cca 365.000 euro din 

care contribuția proprie a Consiliului Județean Covasna este de 180.000 euro, iar suma 

de 185.000 euro va finanțată de către Fundația SERA ROMANIA. 

 Cu Fundația SERA ROMANIA avem o colaborare fructuoasă de cel puțin 12 ani, 

deci o colaborare foarte bună.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

Nu sunt. 

 

Stimați consilieri! 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 

  


